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香港文匯報訊（記者 鄭治祖）在
瑞士達沃斯出席世界經濟論壇年會的
香港特區行政長官林鄭月娥，前日
（達沃斯時間1月24日）會見了英國
財政大臣夏文達。她向夏文達表示，
雙方可擴大和深化在多個優先範疇上
的合作，特別是金融業和創新科技。

會荷首相英財相 商深化合作
林鄭月娥前日中午獲邀出席世界經

濟論壇領導人非正式會議的午餐會。
其後，她與多國政要以至地區和機構
領導人會面。其中，林鄭月娥、財政
司司長陳茂波和商務及經濟發展局局
長邱騰華與荷蘭王國首相馬克．呂特
會面，提出探討兩地在金融發展的進
一步合作。
林鄭月娥亦分別會見了夏文達和倫

敦金融城市長Peter Estlin。林鄭月娥
向夏文達表示雙方可在去年3月發表
的共同聲明上，擴大和深化在多個優
先範疇上的合作，而英國擁有優秀的
大學，歡迎它們參與香港正積極建立
的創新科技平台。
在與Peter Estlin的會面中，她歡迎

對方下月訪港與金融界人士會面，並
邀請對方出席今年9月在港舉行的第
四屆「一帶一路」高峰論壇。商務及
經濟發展局局長邱騰華亦出席了與
Peter Estlin的會面。

邀美行與通訊巨頭投資
林鄭月娥還分別在財政司司長陳茂

波等陪同下，與美國銀行行政總裁
Brian Moynihan，及全球最大的通訊
公司之一美國 AT&T 的行政總裁

John Donovan和高級副總裁Karim Lesina會
面。
林鄭月娥向Brian Moynihan表示，香港是
國際金融中心，擁有健全的金融基建、簡單稅
制、大量人才和熟悉內地市場的專家，歡迎美
國銀行利用香港的多方面優勢發展區內業務。
在與John Donovan和Karim Lesina的會面

中，她向對方簡介了香港在廣播和通訊方面的
優秀基建設施和連繫，並表示香港正發展5G
網絡，務求推進智慧城市的發展。
晚上，林鄭月娥、陳茂波和邱騰華出席由

香港特區政府和香港交易所合辦的「香港之
夜」晚宴，向來自世界各地的賓客推介香港的
各項優勢和未來的機遇。
在達沃斯期間，林鄭月娥分別接受了內地

和國際媒體訪問，就香港社會經濟發展和國際
議題回應傳媒提問。
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香港文匯報訊（記者 鄭治祖）國家主席習近平去年11

月會見香港澳門各界慶祝國家改革開放40周年訪問團時

強調，在新時代國家改革開放進程中，香港、澳門仍然具

有特殊地位和獨特優勢，可以發揮不可替代的作用。全國

政協副主席董建華在接受中新社訪問時表示，在「一國兩

制」下，香港的優勢是「不得了的」。未來，香港可以繼續

憑藉自身優勢為國家發展出力，比如將香港的高水準醫療

服務擴展至粵港澳大灣區、推動人民幣國際化進程等。

董建華在訪問中指出，假如現在到世
界各國詢問當地人對自己前途的看

法，最有信心的會是中國人。在他看
來，國人對未來的信心很大程度上源於
已進行了40年的改革開放。

中國人對未來充滿信心
現在，國家的經濟體量超過日本躍升
為全球第二大經濟體、近年為全球經濟
增長貢獻率超30%。同時，有7億人脫
貧，人民的實質生活情況也取得長足進
步，中產階級迅速壯大，老百姓財富增
加。「所以過去的40年，是不平凡的40
年，是值得我們中國人驕傲的40年。」
他在回顧香港參與國家改革開放的歷
程時表示，香港既是改革開放的貢獻
者，也是受益者，並憶述上世紀70年代
中期，香港已發展成為紡織、電子等產
業的生產製造中心，在當時的「亞洲四

小龍」中也名列前茅。
不過，香港當時也同時面臨土地及勞

動力成本高昂的問題，於是陷入生意很
好卻沒有辦法擴大生產規模的窘境。
正當其時，內地決定啟動改革開放，
香港工廠於是順理成章搬到珠三角地
區，在當地僱用大量工人，企業自身也
由此做大。到後來，港商進入內地直接
投資獲得回報，同時也帶動內地企業發
展。「對香港很好，對內地也很好，其
實是兩邊都受惠。」

港可推動人幣國際化
董建華強調，國家在香港和澳門實施

「一國兩制」是一件好事，「一國兩制」有
其生命力。「這個生命力不僅僅是為了
香港、為了澳門。將來有一天台灣和大
陸統一也會實行『一國兩制』，所以我
們的『一國兩制』一定會越做越好。」

進入21世紀，香港利用自身國際
金融中心的地位繼續為國家改革開
放作出貢獻。外國投資通過香港引
入內地，一方面有利香港自身發展，
另一方面也促進外資對內地投資，「所
以在『一國兩制』下，香港的優勢其實
是不得了的，到今天
還一樣。」他
說。
展望未來，
董建華表示，
香港將來依舊可
以憑藉自身優勢
為 國 家 發 展 出
力，比如將香港的
高水準醫療服務擴
展至粵港澳大灣區、
推動人民幣國際化進
程等。

區議會選舉將至，一手引發民
主黨新界東大分裂的民主黨新界
東立法會議員、北區區議員林卓
廷為挽回形象兼爭取曝光，高調
宣傳自己將於周日（27日）在上

水石湖墟舉行「反水貨客」遊行。多名建制派立
法會議員強調，「水貨客」的確對上水一帶居民
造成影響，但應通過提出措施改善情況才是正
途，而不應通過挑撥內地與香港的矛盾，來達
到個人的政治目的。當日發起遊行的林卓廷昨
日主動向傳媒稱，是次遊行已獲警方發出不反
對通知書，又稱要以「文明、和平方式」抗議
水貨活動。不過，由於「獨派」當日亦發起相
同主題的遊行，他就戴定頭盔，稱擔心遊行路
線部分路段的行人通道太狹窄，可能會引發混
亂，希望警方派出「足夠警力」維持秩序。

為票煽「迫爆」網民齊鬧爆
唔少網民就狠批，林卓廷平時唔見影，但到

區選前就撲出嚟，擺明係為咗選舉宣傳，有人
仲話當日會去現場，唔係去支持佢喎，而係去
鬧爆佢。
工聯會新界西立法會議員麥美娟在接受香港

文匯報訪問時指出，各界一直都密切關注「水
貨客」對上水一帶居民所造成的影響，同時倡
議及採取了不同措施，包括改善交通、環境衛
生等，將對居民的影響減至最低。

議員批屎橋 添亂挑矛盾
年近歲晚，很多市民會上街辦年貨，再加上

有不少內地來港旅客，將令上水的街頭十分擠
迫，她認為倘有人在這時大搞遊行，必定會造
成混亂，希望有關人等能夠做更有建設性、更
實際的事。
立法會旅遊界議員姚思榮指出，經過多方努

力，水貨客問題已經大為改善。目前主要是
「螞蟻搬家」的運貨活動，而有不少水貨客其
實都是香港市民，林卓廷身為北區區議員，不
但沒有針對性地提出妥善的解決方法，更將所
有問題都推到內地人身上，目的就是要刻意挑
起內地與香港居民的矛盾。
他坦言，市民有遊行示威的權利，但政客不

應通過挑撥內地與香港間的矛盾，來達到個人
的政治目的，並提醒在2015/2016年間，反
對派就策動過所謂的「反水貨」行動，結果嚇
怕很多旅客，直接打擊香港的旅遊業以至零售
業，其他相關行業的生意亦大受影響，受影響
的始終是香港的小商戶以至打工仔。

■香港文匯報記者 鄭治祖

鴿廷「反水貨」遊行 阻辦年貨犯眾憎
以為民主黨

電話廷（林卓
廷）連朱凱廸
仲有佢檔「土
地正義聯盟」

都辣着埋，就已經係得罪自
己友嘅全盛時期？未算！佢
日前認為現時立法會選舉參
選門檻低到唔合理，要求提
高，結果就引嚟成班（無
錯，係成班）自己友鬧爆，
質疑平時有份高舉人權嘅佢
做乜提出啲咁「反人權」嘅
建議出嚟，仲暗串佢自己上
到車入立法會𢭃九萬八，就
梗係想其他人難啲先參選到
啦！
立法會政制事務委員會日

前討論出年立法會換屆選舉
嘅法例修訂，電話廷就話現
時參選門檻只需100個提名
就得，造成選舉論壇有成二
三十個候選人辯論，又話有
候選人最終得票不足投票人
數0.1%，但就可以喺選舉
論壇同其他候選人享有同等
廣播時間，甚至銷售保險都
得，形容門檻「低得唔合
理」，應該作出修訂。

聽落好似有啲道理，不過今次唔
只村民，就連自己友都唔係咁諗
嘞。學聯前副秘書長岑敖暉就喺fb
不點名批評：「5萬蚊保證金、100個
提名都算低？有關『民主派』人士對
『人權』的理解都幾得人驚。」

睇返當日會議，唔少反對派議員
亦都覺得唔work，其中「議會陣
線」慢必（陳志全）暗寸電話廷自
己上到車選到，「上咗車嗰啲梗係
想其他人上車難啲」，「民主派會
議」召集人毛孟靜就話參選權係人
權，對提高門檻有保留，公民黨陳
淑莊亦都唔認同要提高門檻，要保
障參選權喎。
其實，電話廷近排係咁瘋狂得罪

自己友係咩玩法呢？不過佢至少仲
有個當佢係契仔咁錫住嘅劉慧卿罩
住佢，跟住卿姐搵食係識玩嘅！

■香港文匯報記者 何西
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民主黨嘅電話廷（林
卓廷）再度用行動話畀
大家知，咩叫免費搲着
數搲到盡。繼「天下為
公」去完英國運吉之

後，估唔到電話廷都仲係唔死心，帶
埋兩個「普通市民」去就UGL案提司
法覆核並申請法援。結果中大「獨」
講師劉正就鬧爆電話廷，話原來要告
前行政長官梁振英根本就唔使搞眾
籌，擺到明就係藉住「天下為公」去
眾籌佢個歐遊啫！

「獨師」：明目張膽去歐遊
電話廷日前就帶埋兩個普通市民去

就UGL案提司法覆核並申請法援。被
問到點解唔用「天下為公」眾籌嘅捐
款，佢就稱「天下為公」剩返約130
萬港元，一來仲要應付澳洲同英國嘅
跟進行動開支，又要委託法律團隊去
做私人檢控，再嚟就係司法覆核費用
昂貴，剩返嘅錢根本唔夠打，所以只
可以搵市民做人頭用公帑打官司。
劉正就喺佢個fb專頁「無神論者的

巴別塔」話：「起初係威係勢，又話
咩專業律師團隊又盛，去到最後原來
告梁振英根本唔使眾籌，搵兩個市民
做人頭申請法援就入得稟，咁你同呃
人錢買一樣免費嘢有乜分別？」
佢更質疑電話廷個「天下為公」擺

到明就係掠水去歐遊：「其中最好笑
嘅卻係，林卓廷話英國果（嗰）邊仲
有需要洗（使）錢喎：大佬呀，人地
（哋）調查局都宣佈咗中止調查啦，
你話仲（有）需要去英國搞，除咗呃
錢去旅行仲有咩原因呀？呃都唔好呃
得咁明目張膽呀！」
劉正又話：「而（）家『天下龜

公』（「天下為公」）仲有成 130
萬，林卓廷話仲係會（用）呢筆錢繼
續去英國澳洲旅行，搵埋班自己友
『專業律師團隊』響（喺）完全唔知
做乜×嘅情況下繼續收錢，當然仲唔
少得再搵另一班自己友用幾十萬拍埋
堆呃Like片幫自己做宣傳。」

欺天下以圍「供」律師友？
評論員王岸然（黃覺岸）轉發號呢

個帖，仲發文話：「（電話廷）利用
黃絲的蠢做偽政績，我早話過這是一
煲無米粥，一開始就知。……明知無
case搞搞震係煲無米粥欺世盜名搵
笨×。」
「Rita Kwan」就附和：「最後都

係用法援。咁之前又眾籌黎（嚟）做
乜？」「Takki Ma」懷疑道：「其實
係咪用來養 d（啲）律師 fd（朋
友）？」「Vincent Li」就突破盲
腸：「天下圍『供』，供養、供保險
個供。」 ■香港文匯報記者 何西

搵「市民」申法援都得
證「天下為公」呃錢

所謂「民生無小事」，有市民對
區內事務提出意見嘅時候，相信
議員都會盡力去解決問題嘅。話

說自由黨榮譽主席田大少（田北俊）似乎對西
九文化區出邊嘅隧道有唔少意見，仲拍埋片
點名質問該區嘅經民聯立法會議員梁美芬同
民建聯立法會議員蔣麗芸。有人提出意見，
兩位議員當然就責無旁貸啦，佢哋企定接招
之餘，仲承諾會立即跟進投訴。梁美芬仲笑
言：「田大少淨係點我同阿Ann名，都係覺

得我哋兩個女將最打得啫！」
田大少日前就片文並茂，投訴「西九文化

區出邊嘅隧道，連牆都未髹，又勁污糟」，
更特別點梁美芬同蔣麗芸名。兩位議員一接
到投訴，當然即時應機第一時間跟進啦！
梁美芬就喺fb發文，笑言「西九六個議
員，田大少淨係點我同阿Ann名，都係覺得
我哋兩個女將最打得啫！」佢又表示：「經
過同當區區議員核實，影片中嘅隧道係西九
文化區地庫行車路，幅牆係用嚟圍封住地庫

工程範圍嘅臨時牆，所以冇咁美觀。」
梁美芬相信在工程完成之後，正式嗰幅牆

應該會好過家，承諾一定會再向當局跟進
情況。至於條路污糟，佢哋亦會叫有關部門
加強清潔，同時再標籤（hashtag）「政府會
唔會考慮整靚啲」、「畢竟市民公眾對西九
文化區一磚一瓦都好大期望好高要求」。
蔣麗芸亦有喺fb回應：「田先生見到有問

題第一時間想起我，相信他也知道Ann姐是
個做事的人，按照一般情況，當收到市民投
訴，我們會立即處理。」唔知阿田市民滿唔
滿意呢？ ■香港文匯報記者 何西

田大少嫌工地牆醜 美芬Ann姐即拆掂

香港文匯報訊（記者 鄭治祖）立法會周三
首讀及二讀通過《國歌條例草案》，正式進入
立法審議階段。立法會內務委員會昨日決定成
立法案委員會審議草案內容，無論建制派或反
對派議員均表明會傾全力參與委員會工作。建
制派計劃推舉「建制派班長」廖長江及民建聯
副主席張國鈞角逐委員會正、副主席，反對派
則派出公民黨的郭榮鏗角逐。
內會昨日討論《國歌條例草案》的工作進
程，多名建制派及反對派議員均同意成立法案
委員會審議草案，並表明會加入委員會。
經民聯副主席林健鋒指出，國歌法有實際

以至憲制上的需要，惟反對派不斷煽風點火，
以抹黑的手法挑動市民的情緒。既然保障國旗
及國徽法已經通過，通過立法方式保障國歌是
理所當然的。
民建聯議員劉國勳指出，反對派將透過各

種手段阻撓立法進度，對此，建制派議員已經
有心理準備，並會全力以赴，盡快完成有關立
法工作，讓國歌得到具尊嚴的保障。
自由黨副主席邵家輝表示，自由黨全力支

持有關立法工作，並提醒反對派若有異議，亦
必須以合法合理的手法表達，不要以激進手段
阻礙審議進程，他亦不想再看到有保安人員受
傷的事故發生。

國歌立法委會成立
建制警惕飯民搞事
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■■蔣麗芸表示接到市民投訴後會立蔣麗芸表示接到市民投訴後會立
即處理即處理。。 fbfb截圖截圖

◀靠「天下為公」眾籌歐遊之餘仲搲埋法
援，電話廷係識玩噃！ fb截圖

▲連自己友嘅岑敖暉都鬧電話廷，佢都真係
得罪唔少人喎！ fb截圖

■■董建華董建華
中新社中新社

■■行政長官行政長官（（右右））與與
荷蘭王國首相會面荷蘭王國首相會面。。

■林鄭月娥（左）接受媒體訪問。

(3
��

 &

 &

��
��


